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P R O T O K Ó Ł Nr XLV/2014 

z obrad XLV, Sesji Rady Miejskiej w Blachowni, 

odbytej w dniu 26 czerwca 2014 roku  

w Sali Konferencyjnej Ośrodka Sportu i Rekreacji 

 w Blachowni przy ul. Sportowej 1. 

 

 

Obrady rozpoczęto o godz. 13 
00

, zakończono o godz. 14 
00

. 

Przewodniczył: Przewodniczący Rady Miejskiej w Blachowni – Henryk Kania 

 

W obradach uczestniczyło 13 radnych, co stanowi 87 % ustawowego składu Rady. 

Ponadto w obradach uczestniczyli: 

Burmistrz Blachowni, 

Mieszkańcy, 

 

Załączniki: 

1. Lista obecności radnych. 

2. Lista obecności osób zaproszonych. 

3. Opinia Komisji Budżetu, Infrastruktury, Gospodarki Komunalnej, Ochrony Środowiska 

i Rolnictwa. 

4. Opinia Komisji Rewizyjnej. 

5. Stanowisko Nr 14/XLV/2014 w sprawie rozpatrzenia wniosku Towarzystwa Przyjaciół 

i Miłośników Blachowni. 

6. Projekt stanowiska w sprawie rozpatrzenia wniosku P. P. H. U. Olszewska Małgorzata Łojki 

Ul. Długa 41. 

7. Protokół Komisji Uchwał i Wniosków. 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie obrad sesji. 

2. Stwierdzenie jej prawomocności. 

3. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

4. Podjęcie stanowiska w sprawie rozpatrzenia wniosku Towarzystwa Przyjaciół 

i Miłośników Blachowni. 

5. Podjęcie stanowiska w sprawie rozpatrzenia wniosku P. P. H. U. Olszewska Małgorzata Łojki 

Ul. Długa 41  

6. Zamknięcie obrad XLIV Sesji Rady Miejskiej w Blachowni. 

 

 

Streszczenie przebiegu obrad. 

Ad pkt. 1 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Henryk Kania otwierając obrady Sesji przywitał Radnych, 

P. Burmistrz i mieszkańców.  

Stwierdził, że w obradach uczestniczy 12 Radnych, co stanowi 80 % ustawowego składu Rady 

w związku z tym podejmowane uchwały będą prawomocne. 

Prosił o usprawiedliwienie nieobecności Radnej Wiesławy Gmyrek z powodu ważnych spraw 

rodzinnych – usprawiedliwienie zostało przyjęte jednogłośnie 12 głosów „za”. 

 

Ad pkt. 2. 

Proponowany porządku obrad został przyjęty bez zmian. 
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Na sesję przybył Radny Andrzej Wypchlak. 

Ad pkt. 3. 

Proponowany skład Komisji Uchwał i Wniosków: 

1.  Radny Marek Kułakowski. 

2. Radna Edyta Mandryk. 

3. Radny Jerzy Zdunek. 

Radni wyrazili zgodę na kandydowanie do Komisji Uchwał i Wniosków. 

Skład Komisji został przyjęty jednogłośnie – 13 głosów „za”. 

Na sali obecnych 13 radnych. 

 

Ad pkt. 4. 

Podjęcie stanowiska w sprawie rozpatrzenia wniosku Towarzystwa Przyjaciół 

i Miłośników Blachowni. 

Wiceprzewodniczący Komisji Budżetu, Infrastruktury Gospodarki Komunalnej, Ochrony 

Środowiska i Rolnictwa Jacek Rogut przedstawił pozytywną opinię Komisji w sprawie 

stanowiska dotyczącego rozpatrzenia wniosku Towarzystwa Przyjaciół i Miłośników Blachowni 

(opinia w załączeniu do protokołu). 

 

Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków Jerzy Zdunek odczytał projekt stanowiska. 

 

Wiceprzewodniczący Komisji Rewizyjnej Andrzej Cierpiał przedstawił pozytywną opinię 

Komisji w sprawie stanowiska dotyczącego rozpatrzenia wniosku Towarzystwa Przyjaciół 

i Miłośników Blachowni(opinia w załączeniu do protokołu). 

 

Stanowisko Nr 14/XLV/2014 

z dnia 11 czerwca 2014 roku 

Rady Miejskiej w Blachowni 

w sprawie rozpatrzenia wniosku Towarzystwa Przyjaciół i Miłośników Blachowni. 

Rada Miejska w Blachowni po zapoznaniu się z wnioskiem Towarzystwa Przyjaciół 

i Miłośników Blachowni w sprawie dofinansowania prowadzenia Społecznej Pracowni 

Rehabilitacyjnej przekazuje wniosek Towarzystwa zgodnie z art. 243 k. p. a do rozpatrzenia 

Burmistrzowi Blachowni zgodnie z kompetencjami. 

Zobowiązuje jednocześnie Przewodniczącego Rady Miejskiej w Blachowni 

do poinformowania Towarzystwa Przyjaciół i Miłośników Blachowni o przekazaniu wniosku do 

właściwego organu i poinformowania wnioskodawcę o podjętym stanowisku wraz 

z uzasadnieniem. 

U ZA S A D N I E N I E 

Do Rady Miejskiej w Blachowni wpłynął wniosek Towarzystwa Przyjaciół 

i Miłośników Blachowni w sprawie dofinansowania prowadzenia Społecznej Pracowni 

Rehabilitacyjnej  

W myśl art. 30 ust. 2 pkt 4 ustawy z dnia 8 sierpnia 1990 roku o samorządzie gminnym (tj. 

Dz. U. z 2013 poz. 594 z późn.zm.), ustawy z dnia 24 marca 2003 roku 

o pożytku publicznym i wolontariacie (Dz.U. z 2010 Nr 234 poz.1536 z późn.zm.) oraz uchwały 

nr 234/XXXVII/2013 Rady Miejskiej w Blachowni z dnia 4 grudnia 2013 roku 

w sprawie przyjęcia rocznego programu współpracy z organizacjami pozarządowymi oraz innymi 

podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 2014 właściwym do 

rozpatrzenia wniosku jest Burmistrz Blachowni.  

Wobec powyższego na podstawie art. 243 k. p. a., przedmiotowy wniosek należało 

przekazać do rozpatrzenia Burmistrzowi. 
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Stanowisko Nr 14/XLV/2014 zostało przyjęte jednogłośnie 13 głosów „za”, 0 głosów 

„wstrzymuje się”, 0 głosów „przeciw”. 

Na Sali obecnych 13 radnych. 

 

Ad pkt. 5. 

Podjęcie stanowiska w sprawie rozpatrzenia wniosku P. P. H. U. Olszewska Małgorzata Łojki Ul. 

Długa 41. 

 

Wiceprzewodniczący Komisji Budżetu, Infrastruktury Gospodarki Komunalnej, Ochrony 

Środowiska i Rolnictwa Jacek Rogut przedstawił pozytywną opinię komisji w sprawie 

stanowiska dotyczącego rozpatrzenia wniosku P. P. H. U. Olszewska Małgorzata Łojki Ul. Długa 

41 (opinia w załączeniu do protokołu). 

 

Wiceprzewodniczący Komisji Rewizyjnej Andrzej Cierpiał przedstawił pozytywną opinię 

komisji w sprawie stanowiska dotyczącego rozpatrzenia wniosku P. P. H. U. Olszewska 

Małgorzata Łojki Ul. Długa 41 (opinia w załączeniu do protokołu). 

 

Radna Bożena Forma stwierdziła, że istnieją podstawy do uchylenia uchwały nie rozumie, 

dlaczego stwierdzono w projekcie stanowiska, że niema podstaw do uchylenia uchwały. Prosiła o 

wysłuchanie wyjaśnień strony, ponieważ jest prośba o ugodowe załatwienie sprawy.  

 

 

Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków Jerzy Zdunek odczytał projekt stanowiska. 

 

W dyskusji nad projektem stanowiska udział wzięli: 

Radny Marek Kułakowski uważa, że stwierdzenie, „ biorąc powyższe pod uwagę Rada Miejska 

nie widzi podstaw do uchylenia uchwały” jest nieprzekonywujące tym bardziej, że trwają sprawy 

w sądzie. Chciałby znać zdanie P. Olszewskiej w tej sprawie. 

Radny Krzysztof Imiołek prosił o podanie daty wyroku Sądu oddalającego powództwo 

Małgorzaty Olszewskiej o zobowiązanie do zawarcia umowy na 15 lat. Zapytał czy P. Olszewska 

złożyła apelację od wyroku Sadu o eksmisję z zajmowanego przez nią lokalu oraz o datę wyroku 

o eksmisję?  

Ponadto zapytał czy na dzisiejszej sesji musimy podejmować stanowisko? W piśmie P. 

Olszewskiej jest podane, że w dniu 30 czerwca zostanie rozpatrzona skarga o wznowienie procesu 

o przedłużenie umowy najmu na kolejny czas oznaczony lub nieoznaczony. Czy nie należałoby 

podjąć decyzji po wydaniu wyroku Sądu? 

Burmistrz Blachowni Anetta Ujma wyjaśniła, że pozwana wystąpiła do Sądu o wydanie 

uzasadnienia do wyroku o eksmisję, zapewne w celu wniesienia apelacji (jak wynika z informacji 

telefonicznej). 

Sąd wyrokiem z dnia 4 października 2012 roku ustalił, że Gminę Blachownia z p. Olszewską 

łączy umowa najmu do dnia 30 listopada 2012 roku. Umowa jest wiążąca przez okres 10 lat.  

Przewodniczący Rady Henryk Kania wyjaśnił, że na wniosek P. Olszewskiej jest konieczne 

podjęcie stanowiska przez Radę i w celu zachowania terminów została zwołana sesja. 

Radna Bożena Forma uważa, że przygotowane stanowisko jest nieadekwatne do zgromadzonych 

dokumentów. Uważa, że są podstawy do uchylenia uchwały.  

Radna Edyta Mandryk złożyła wniosek o wyrażenie zgody na zabranie głosu przez P. 

Olszewską.  

Przewodniczący Rady Henryk Kania odpowiedział, że w procedurze sesji nadzwyczajnej nie 

przewiduje się głosów i dyskusji. 
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Radny Jerzy Zdunek stwierdził, że w wypowiedziach wkraczamy w konflikt, który zaistniał 

pomiędzy P. Olszewską a władzą wykonawczą. Jako Rada jesteśmy władzą ustawodawczą. 

Uważa, że należy się skupić na tym czy podtrzymujemy swoje stanowisko z dnia 14 września 

2011 roku. Wypowiedz nie jest przeciwko P. Olszewskiej gdyż wie, że ta działalność na tym 

terenie jest potrzebna. Każdy ma równe prawa do prowadzenia działalności w trybie 

przetargowym. P. Olszewska nie posiada dokumentu potwierdzających przedłużenie umowy. 

Uważa, że uchylenie uchwały byłoby błędne z punktu widzenia formalnego. 

Radna Bożena Forma prosiła o ugodowe załatwienie spraw.  

 

Przewodniczący Rady Henryk Kania wsłuchując się w głosy i opinie radnych nie poddał 

pod głosowanie przygotowanego stanowiska. 

 

Złożył wniosek Sprawę, którą złożyła P. Olszewska poddajemy pod rozwagę Komisji Rewizyjnej 

i wypracowanie stanowiska przez Komisję Rewizyjną. Wniosek został przyjęty większością 

głosów w stosunku 12 głosów „za”, 1 głos „wstrzymuje się”. 

 

Przewodniczący Rady Henryk Kania poinformował, że na dzisiejszej sesji stanowisko 

w sprawie rozpatrzenia wniosku P. P. H. U. Olszewska Małgorzata Łojki Ul. Długa 41 nie będzie 

podjęte, ponieważ zostało podjęta decyzja o skierowaniu sprawy do Komisji Rewizyjnej.  

 

Ad pkt.6: 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Przewodniczący Rady zamknął XLV sesję Rady 

Miejskiej 

. 

 

Protokołowała           

          Przewodniczący  
Iwona Gawlik          Rady Miejskiej  

           

  Henryk Kania 

 

 

 


